

RoHS符合性声明 RoHS Compliance Statement

尊敬的顾客：

Dear Customer:

招金光电子科技有限公司是一家光无源器件供应商，我们声明符合欧洲议会和理事会第2002/95/EC号，关于在电子和电气设备中限制使用某些有害物质的指令（RoHS指令）。

Primanex, as a supplier of passive optical devices, declares to comply with the European Commission Directive 2002/95/EC relating to the Restriction of the use of certain Hazardous Substances in electrical & electronic equipment (RoHS Directive).

2002/95/EC 指令第4章中规定从2006年7月1日起，投放于市场的新电子和电气设备不包含铅，汞，镉，六价铬，聚溴二苯醚（PBDE）或聚溴联苯（PBB）。

Article 4.1 of Directive 2002/95/EC specifies the following substances, which should not be present in new electrical and electronic equipment on or after July 1st of 2006: lead, mercury, cadmium, hexavalent chromium, polybrominated biphenyls (PBB) or polybrominated diphenyl ethers (PBDE).

上述所限用的物质，在产品^{#1}中正常不能超过规定的最大量^{#2}：铅、汞、六价铬、聚溴二苯醚（PBDE）、聚溴联苯（PBB）是0.1%（占总重量），镉是0.01%。

Furthermore, the limited substances are not normally present in the products*¹ mentioned above at or above the specified guide concentrations*² 0.1% (by weight) lead, mercury, hexavalent chromium, PBB, PBDE, 0.01% (by weight) cadmium.

这个声明表明招金光电子科技有限公司生产的产品已经符合RoHS指令，除了偶然混入的杂质外，以下产品不会有意或故意使用RoHS指令中所限用的物质：

This statement is intended that Primanex is compliant with RoHS Directive. The limited substances listed in the RoHS Directive are not intentionally or knowingly present in the following products, except as adventitious trace impurities:

- | | |
|-----------------------------------|---------|
| ◆ MagLight™ Optical Switch series | 磁光开关系列 |
| ◆ Opto-Mechanical Switch series | 机械光开关系列 |
| ◆ Optical Isolator series | 磁光隔离器系列 |
| ◆ WDM series | 波分复用器系列 |

- ◆ FRM series
 - ◆ EVOA series
 - ◆ Etalon series
 - ◆ Circulator series
- 法拉第反射镜系列
 - 电可调光衰减器系列
 - 标准具系列
 - 环形器系列

声明是基于供应商提供的原材料可用信息和第三方的定量数据分析，而且招金光电子科技有限公司所有产品的生产工艺是符合RoHS指令的。

This declaration is based on available information sources from raw material suppliers or quantitative analytical data of the third parties. Moreover, Primanex manufacturing processes for all above products are compliant with the RoHS Directive.

祝，商祺！

Yours sincerely,

招金光电子科技有限公司
Primanex Corporation

2006年11月3日

November 3rd of 2006

注1:可选择以下文件中豁免的材料:

1. 2005年10月21日欧洲议会和理事会决议, 为了适用技术工艺, 对2002/95/EC指令电子和电气设备中限制有害物质增加豁免附录 (L280/18 2005/747/EC)。

2. 2006年10月12日欧洲议会和理事会决议, 为了适用技术工艺, 对2002/95/EC指令电子和电气设备中限制有害物质铅和镉的使用增加豁免附录 (L283/48 2006/691/EC)。

*¹Can choice the waived materials in the following files:

1.COMMISSION DECISION of 21 October 2005 amending for the purposes of adapting to technical progress the Annex to Directive 2002/95/EC of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (L280/18 2005/747/EC).

2. COMMISSION DECISION of 12 October 2006 amending, for the purposes of adapting to technical progress, the Annex to Directive 2002/95/EC of the European Parliament and of the Council as regards exemptions for applications of lead and cadmium (L283/48 2006/691/EC).

注2:最大限量值:

这些限量值是2005年8月18日欧洲议会和理事会决议, 为了适用技术工艺, 对2002/95/EC指令电子和电气设备中限制有害物质制定最大限量值 (19. 8, 2005 2005/618/EC)。

*²Maximum concentration values:

These levels were established by the COMMISSION DECISION of 18 August 2005 amending Directive 2002/95/EC of the European Parliament and of the Council for the purpose of establishing the maximum concentration values for certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (19.8,2005 2005/618/EC).